
Hej! 
Tack för möjligheten att lämna ett yttrande över promemorian ”Nytt punktskattedirektiv och vissa 
andraändringar”. 
Branschföreningen har inget att erinra beträffande förslaget. 
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